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Sakens bakgrunn og innhold: 
Det er ikke mer startlånmidler tilgjengelig i kommunen og det er ønskelig å øke rammen slik 
at det kan innvilges lån også i siste kvartal. 
 
Det er gitt 1 avslag skriftlig, samt 2 avslag per tlf etter det ble tomt for midler. Men av de tre, 
er det kun 1 person som er i målgruppa. Resterende to personer, hadde nok uavhengig av 
midler, fått avslag pga for høy inntekt. Etter veiledning, bestemte de seg for å ikke fremme 
søknad. 
 
Vi har innvilget 12 husstander startlån i 2017. Dette er inkludert forhåndsgodkjenninger. 
Av disse husstandene, har 6 av sakene barn, mens resterende er enslige personer med 
uføretrygd som inntekt. 
 
Vi ser økende behov for fullfinansieringer av bolig, da spesielt hos enslige personer med 
uføretrygd som inntekt. Dette er i økende grad enslige som skal etableres i bolig for første 
gang, og kan tenkes stifte familie. 
 
Vi har innvilget 5 startlån i 2017 til fullfinansiering kjøp av bolig. 
 
Vurdering: 
Det er fortsatt tre måneder igjen av året og for ikke å lage kø fram til årsskiftet ser vi det som 
fornuftig å søke om et mindre beløp som kan vare fram til årsskiftet og litt inn på nyåret 
(inntil vi får søkt om nye midler). 
 
 
Rådmannens innstilling: 
Det søkes om to millioner kroner i startlån i Husbanken. 


